
Zápis z výboru MO LTM dne 4. 11. 2024 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

    - Doksany ze dne 11.10. 

- Bohušovice ze dne 13.10. 

- Úštěk ze dne 18.10. 

        - Lovosice ze dne 18.10. 

    

- Výbor bere na vědomí 

2.  SUS plán prověrek a plnění hospodářských činností za rok 2024 

 

Různé: 

 

Bulant 

• Informoval o hospodářských prověrkách, které u MO Ltm proběhnou dne 3.12.2024 od 12 hodin, 

nutná účast hospodáře, předsedy, jednatele a vedoucího kanceláře. 

• Proběhlo prověření možnosti zřízení dalšího chráněného pracovního místa, formou zkráceného 

prac. poměru pro pana Turčína, kde je opět možnost získat dotaci až 75 % celkových vynaložených 

nákladů. Předpoklad je od ledna 2025. 

• V rámci RIS je nabídka pro MO získání platebních terminálů za zvýhodněných podmínek od firmy 

Comgate. Prověřena i další možnost od Monety MB, kde má MO Ltm účet. Nicméně krom poplatku 

za terminál je zde provize 1,09 % z provedené platby což by u MO přibližně činila cca 25 tisíc Kč. 

▪  Proto výbor prozatím nedoporučuje pořízení terminálu, s možností umožnit 

případnou platbu zájemcům jiným způsobem (QR kód, převodem na účet).  

• Požadavek od SUS doplnění do programu RIS informace o ryb. kroužcích vedených v rámci MO, 

podklady dodá vedoucí mládeže p. Novák max. do konce listopadu p. Růžkovi pro zadání do RIS.    

• Pro rok 2025 je navržena povodňová známka Radou ČRS, její výše se v současnosti projednává. 

• Předložil výboru seznam odměn formou cestovních nákladů (6 Kč/km) za rok 2024 (přílohou 

zápisu), který byl výborem schválen. 

• Kdo nedodal seznamy brigádníků za rok 2024 nutno dodat na RD týká se – MS Lovosice a Úštěk. 

 

Šťástka 

• Informoval o žádosti starosty Městysu Brozany o spolupráci ve věci suchých záchodů chatařů na 
rybníku v Doksanech.    

• Cedule pro označení podrevírů na Ohři 1 jsou hotové a nainstalované. 

• Opět se rozjíždí anabáze ohledně povolení kritizované stavby MVE v Hostěnicích. 

• Termín výroční schůze MS Doksany je naplánovaný na 1.3.2025 od 9 hodin v hospodě Na 
Růžku.   

• Prodej povolenek je naplánován na 14.2.2025 na ObÚ v Doksanech.  
 
Turčín 

• 12.10. proběhl výlov potoka Modla, sloveno 171 ks Po2 o průměr. délce 20 cm – vysazen do revíru 
Býčkovice. 

• 19.10. výlov rybníku Opárno, sloveno 1206 ks Po1 o průměr. délce 16 cm – vysazen na Úštecký 
potok 906 ks, Luční potok 200 ks a Milešovský p.-100 ks. 

• 23.10. dovezena násada K3  z Doks a to 1200 ks o prům. váze 1,4 kg. vysazeno na revír Býčkovice 
400ks/ 560kg, Konojedy 150 ks/210 kg a Sulejovice 50 ks/70 kg. 



• 24.10. vysazen K3 opět z Doks následně: Labe 8: 500 ks/700 kg, Labe 9: 2500 ks/3500 kg, 
Labe 10: 100 ks/1400 kg a V. Žernoseky 3000 ks/4200 kg a Ohře1 + podrevíry 930 ks/1300 kg. 

• 4. 11. dovezen a vysazen Ab3  - Dvůr Lnáře, prům. váha 2,7 kg. Vysazeno Ohře1 214 ks/600 kg 
a V. Žernoseky 214 ks/600 kg 

 

Růžek 

• 6.11. proběhne dovoz bílé ryby v rámci výlovu ryb. Doksy z Chmelaře a její rozvoz na revíry MO. 

• Požaduje do 11.11. sdělit od předsedů MS, kdo se zúčastní závěrečného posezení k ukončení 

sezony výlovů na MO Ltm pro zajištění občerstvení. Termín akce je 16.11. od 12 hodin 
 

Prokop 

• Probíhá příprava podkladů pro inventarizaci majetku v rámci MS, proto nutno případné doklady 

doručit co nejdříve na RD.  

 

Durček 

• Oprava hráze na rybníku v Opárně by měla začít do 14 dní. 

• Dotace od Lovochemie bude od roku 2025 formou sponzorského daru pro MS a to v hodnotě 20 

tisíc podmíněno určitou PR akcí mezi MO a zástupci Lovochemie. 

• Obdoba u firmy Glanzstoff, která nabízí10 tis a je v současnosti v řešení.  

   

Junek 

• Termín výroční schůze je navržen na 8.2.2025 s možností prodeje povolenek 

• Informoval o proběhlé brigádě na Konojedských rybnících. 

• Informoval o dalším jednání zástupců SUS s AOPK jako vlastníkem rybníků, které je naplánováno 

na příští týden.  

 

Löwy 

• Požaduje dodat od všech dotčených seznam kandidátů na povolenku zdarma pro přípravu 

podkladů k projednání na prosincovém výboru.  

• Příprava inventur – nutno dodat podklady - nákupy za MO + MS v roce 2024. 

• Požaduje od všech kontrolu údajů na web. stránkách MO Ltm a případnou požadovanou 

aktualizaci zaslat na meil radek.lowy@gmail.com 

 

Krpeš  

• Požaduje po RS dodat cesťáky, které měly být do 15.11. 2024 v rámci MS. 

• Prodloužena smlouva na dalších 5 let s LČR na rybník v Třebušíně. 

• Zájemci o RS v rámci MS mohou dodat své nacionále do konce ledna 2025. 

• Navrhl na odvolání člena RS p. Kačura Vojtěcha, č. RS je 4755 a to z důvodů nečinnosti a spáchání 

trestného činu. 

▪ Výbor jednomyslně schválil odvolání jmenovaného    

 

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 2. prosince 2024 (pondělí) od 17,30 hodin. 

mailto:radek.lowy@gmail.com

